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LUXURY SALES

Specialists in sourcing luxury homes 

along the Costa Del Sol, providing 

an unmatched service from search 

to purchase, including legal and 

financial planning.

A full range of exclusive luxury 

villas and apartments available 

to rent short term and long term 

for your perfect vacation along 

the Costa Del Sol. 

Lifestyle concierge services whilst 

living or on vacation along the 

Costa Del Sol. From exclusive 

restaurant reservations through to 

Private Jet bookings.

EXCLUSIVE RENTALS PREMIUM CONCIERGE



#1 IN LUXURY SALES, EXCLUSIVE RENTALS AND 

PREMIUM CONCIERGE SERVICES ON THE….. 

Costa Del Sol, MALAGA, SPAIN



FUENGIROLABENAHAVISPUERTO BANUS

ESTEPONA SOTOGRANDE LA ZAGALETA LA DUQUESA

MIJAS COSTA ALHAURIN DE LA TORRE BENALMADENA ALHAURIN EL GRANDE

MARBELLA



REDEFINING LUXURY LIVING, 

ONE HOME AT A TIME ALONG THE……

Costa del Sol



LUXURY

VILLAS

 
PENTHOUSE

APARTMENTS

RUSTIC

HOMES

LUXURY

SALES



Its the 

Start of a 

Journey… 

Together!
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At Rafahia Properties we believe that buying a property is more than just a 
transaction; it's a journey towards finding your dream home. We are 
committed to guiding you through every step of the property buying process 
here on the Costa del Sol, ensuring a seamless and enjoyable experience 
from start to finish.

Our approach sets us apart from many other estate agents. We see 
ourselves as your partner, working hand in hand with you to secure the 
property of your dreams. Our dedicated team of experts will provide 
personalized support, catering to your unique needs and preferences. From 
understanding your detailed requirements to finalizing the deal, we are here 
to offer professional advice, local insights, and comprehensive assistance.

Let us help you explore the beautiful Costa del Sol, uncover hidden gems, 
and find the perfect property that meets your expectations. Together, we 
will navigate the complexities of the real estate market, making your dream 
home a reality.

Welcome to Rafahia Properties – your trusted partner in securing your 
dream property on the Costa del Sol.



The Dream 

is often 

in the 

Detail!
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Our mission is to provide an unparalleled home-buying experience on the 
Costa del Sol. We begin by taking the time to thoroughly understand your 
unique criteria, ensuring we find the perfect property that matches your 
lifestyle, needs, and preferences.

Our process starts with an in-depth consultation, where our experienced 
agents engage with you to discuss your specific requirements. Whether it’s a 
beachfront villa, a cozy apartment in a bustling town, or a serene mountain 
retreat, we listen attentively to capture every detail. We consider factors 
such as location, property type, budget, amenities, and personal preferences 
to build a comprehensive profile of your ideal home.

Throughout the process, communication is key. We maintain regular contact 
with our clients, providing updates and seeking feedback to ensure our 
search aligns with their evolving needs. 

At Rafahia Properties, our client-focused approach and dedication to detail 
ensure a seamless and satisfying property search experience, helping clients 
find their dream home on the beautiful Costa del Sol.



Communication 

is the 

Key!
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At Rafahia Properties, we understand that effective communication and 
timely feedback are crucial to streamlining the property search process. Our 
commitment to keeping an open and continuous dialogue with our clients 
ensures that we accurately narrow down your requirements, saving time and 
avoiding unnecessary viewings.

As we progress, we present curated property options that closely match 
your criteria. Here, honest feedback becomes essential. We actively seek 
and value your opinion on the properties shown, noting likes, dislikes, and 
any adjustments in your preferences. This feedback loop allows us to refine 
our search parameters continuously.

Our agents maintain regular communication through various channels—be it 
phone calls, emails, or in-person meetings. This ensures that you are always 
informed about new listings and any changes in the market. Prompt 
responses and proactive engagement are hallmarks of our service.

By fostering a collaborative approach, Rafahia Properties ensures that you 
feel heard and supported. This methodical and responsive strategy 
guarantees that we focus only on properties that genuinely meet our your 
expectations, making the search process efficient and enjoyable.



From Start to Finish, 

we are there, every 

step of the way!
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Rafahia Properties stands out as the premier source for luxury properties 
along the stunning Costa del Sol. Renowned for our exceptional portfolio, we 
specialize in high-end real estate that caters to clients seeking elegance, 
comfort, and breathtaking views of Spain's Mediterranean coastline. Our 
dedicated team of experienced professionals is committed to making your 
property search seamless and enjoyable.

From the moment you reach out to us, we guide you through every step of 
the buying process. We understand that purchasing a luxury property is a 
significant investment, and we prioritize your needs and preferences to 
ensure the perfect match. Our services extend beyond just finding your 
dream home; we also offer comprehensive support in navigating legal and 
mortgage services.

At Rafahia Properties, we provide expert advice on local regulations, 
property evaluations, and everything in between, making the transaction 
process as smooth as possible. Our knowledgeable team is always available 
to address any questions or concerns you may have, ensuring you feel 
confident and informed throughout your journey. Choose Rafahia Properties, 
and let us turn your vision of a luxury lifestyle in Costa del Sol into reality, 
with our unmatched expertise by your side.



ESCAPE TO ELEGANCE, YOUR 

DREAM LUXURY VACATION AWAITS ON THE…..

Costa Del SoL



FRONT LINE BEACH 

 

FRONT LINE GOLF

INLAND ESCAPES

LUXURY

RENTALS



NEED

 A VACATION, 

LEAVE IT TO US! 
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Discover the ultimate luxury holiday experience with Rafahia Properties, the 
premier option for opulent escapes along the stunning Costa del Sol. 
Renowned as the number one choice for discerning travelers, Rafahia 
Properties offers an exclusive portfolio of high-end accommodations, 
perfectly positioned to meet your every desire.

Whether you're dreaming of a front-line beach haven, where the gentle 
waves of the Mediterranean are just steps away, or a front-line golf retreat, 
surrounded by lush fairways and world-class courses, Rafahia Properties has 
the perfect setting for your next getaway. For those seeking tranquility, our 
inland retreats offer serene escapes amidst the breathtaking landscapes of 
Andalusia, where privacy and luxury go hand in hand.

At Rafahia Properties, we pride ourselves on delivering more than just a 
place to stay, we offer a lifestyle. Each property is meticulously selected for 
its unparalleled elegance, comfort, and proximity to the best that the Costa 
del Sol has to offer. From fine dining to vibrant nightlife, exclusive shopping 
to outdoor adventures, your stay with Rafahia Properties will be nothing 
short of extraordinary.

Choose Rafahia Properties for your next luxury holiday, and experience the 
Costa del Sol like never before.



FROM 

SHORT BREAKS 
TO LONG 

SUMMER GETAWAYS
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Indulge in unparalleled luxury with Rafahia Properties, your ultimate source 
for short vacations and extended summer getaways on the breathtaking 
Costa del Sol. Renowned for exceeding even the highest expectations, 
Rafahia Properties offers a handpicked collection of exquisite 
accommodations designed to cater to your every desire.

Whether you're planning a quick escape or a long, leisurely summer retreat, 
Rafahia Properties provides the perfect setting. Our portfolio includes 
beachfront villas where you can wake up to the sound of waves, exclusive 
golf residences for enthusiasts seeking a blend of relaxation and sport, and 
serene inland hideaways that offer peace and privacy amidst stunning 
Andalusian landscapes.

Every Rafahia property is a masterpiece of design and comfort, featuring 
luxurious amenities and sophisticated style. From private pools and 
expansive terraces to bespoke concierge services, we ensure that every 
detail of your stay is crafted to perfection. Our properties are strategically 
located near the finest dining, shopping, and entertainment the Costa del Sol 
has to offer, ensuring a seamless blend of leisure and luxury.

Experience a vacation that redefines opulence. With Rafahia Properties, your 
Costa del Sol getaway promises to be a journey into the extraordinary.



IF WE CAN’T FIND 

YOUR PERFECT 

VACATION HOME

IT DOESN’T EXIST!
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At Rafahia Properties, our unwavering commitment to our customers is the 
cornerstone of our success. We understand that your vacation home is more 
than just a place to stay—it's a sanctuary where memories are made, and we 
go above and beyond to ensure that every detail aligns with your vision of 
the perfect getaway along the stunning Costa del Sol.

With years of expert experience in the luxury real estate market, our 
dedicated team takes pride in offering personalized service tailored to your 
specific needs. We listen carefully to your preferences, whether you’re 
seeking a front-line beach villa, a golf-side retreat, or a secluded inland 
hideaway, and then leverage our deep knowledge of the region to source 
properties that exceed your expectations.

Our bespoke approach ensures that every home we present meets the 
highest standards of luxury, comfort, and location. We handle every aspect 
of the process, from the initial consultation to the final selection, with 
meticulous attention to detail, so you can focus on what matters most—
enjoying your vacation.

At Rafahia Properties, we are committed to making your Costa del Sol 
experience truly exceptional, delivering not just a stay, but a lifestyle that 
reflects your dreams.



ELEVATING LUXURY, CRAFTING 

EXPERIENCES, YOUR PREMIUM 

CONCIERGE ON THE………

Costa del Sol



DINING 
RESERVATIONS

 

PRIVATE 
TRANSFERS

LUXURY 
EXPERIENCES

PREMIUM

CONCIERGE



TAILORED EXCELLENCE, 

EVERY MOMENT - YOUR 

COSTA DEL SOL 

CONCIERGE 
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Rafahia Concierge Service on the Costa del Sol offers an unparalleled luxury 
experience, tailored to meet your every need with precision and elegance. 
From the moment you arrive, our dedicated team is on hand 24/7 to ensure 
your stay is flawless, handling all the details so you can fully immerse 
yourself in the lifestyle you deserve.

Our concierge app is user friendly, covering everything from securing 
reservations at the most exclusive restaurants to arranging private jet 
charters, luxury yacht rentals, and beyond. If health and wellness are a 
priority, we can organize private fitness sessions, bespoke spa treatments, or 
personalized wellness retreats to keep you feeling your best.

For those with a passion for fashion, our personal shopping service offers 
access to the latest trends and exclusive boutiques, guided by experts who 
understand your unique style. And with our 24-hour luxury transport 
service, you can travel in comfort and style whenever and wherever you 
desire, whether it's a sleek limousine for a night out or a chauffeured car for 
a day of exploration.

At Rafahia, we are committed to delivering more than just a service—we 
provide a bespoke luxury lifestyle experience that redefines opulence on the 
Costa del Sol.



ARRIVE IN STYLE, 

EVERY MILE, 

COSTA DEL SOL 

LUXURY TRANSFERS 
AND HIRES
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Rafahia Luxury Transfers and Car Hire on the Costa del Sol offer a seamless 
blend of elegance, comfort, and convenience for every journey. Whether 
you’re arriving in style or exploring the region, our premium services ensure 
that your transportation needs are met with sophistication and ease.

From the moment you land, our airport transfer service is designed to 
welcome you with the highest standards of luxury. Our professional 
chauffeurs will be waiting to whisk you away in one of our top-tier vehicles, 
ensuring a smooth and comfortable ride to your destination. For those who 
desire more flexibility and personalized service, our 24-hour chauffeur 
service is at your disposal. Whether it’s a day of meetings, a night out on the 
town, or a leisurely tour of the Costa del Sol’s scenic beauty, we provide a 
tailored experience that aligns with your schedule and preferences.

For the thrill-seekers and car enthusiasts, Rafahia offers a curated selection 
of dream sports cars for hire. Experience the exhilaration of driving a luxury 
vehicle along the stunning coastal roads, turning every journey into an 
unforgettable adventure.

At Rafahia, we take pride in offering more than just transportation—we 
deliver an elevated experience that complements your luxury lifestyle on the 
Costa del Sol.



DEVINE TASTES, 

UNFORGETABLE 

MOMENTS
YOUR FINE 

DINING EXPERIENCE 

AWAITS
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Rafahia Concierge on the Costa del Sol is your gateway to the region’s most 
exquisite culinary experiences. With a deep understanding of the area’s 
vibrant dining scene, we specialize in securing coveted reservations at the 
most sought-after restaurants, including those with Michelin stars, ensuring 
your culinary journey is nothing short of extraordinary.

Whether you're looking to indulge in a romantic dinner with panoramic sea 
views, enjoy an intimate meal at a hidden gem, or experience the pinnacle of 
gourmet dining at a Michelin-starred establishment, our concierge team is at 
your service. We take care of every detail, from selecting the perfect venue 
based on your preferences to securing last-minute reservations at even the 
most exclusive spots.

Our strong relationships with top-tier restaurants allow us to offer you 
access to unique dining experiences that go beyond the ordinary. Whether 
it’s a private tasting menu curated by a renowned chef or a VIP table at a 
celebrity hotspot, Rafahia ensures that your dining experience is tailored to 
your tastes and exceeds your expectations.

At Rafahia, we believe that fine dining is an art, and we are committed to 
crafting unforgettable culinary moments that elevate your stay on the Costa 
del Sol.



UNBOUNDED LUXURY,  

YOUR JOURNEY BY

PRIVATE JET

AND YACHT AWAITS
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Rafahia offers an unmatched level of luxury travel with our exclusive Private 
Jet and Yacht Services on the Costa del Sol. With access to over 5,000 aircraft 
and a fleet of world-class yachts, we cater to both short-haul and long-haul 
journeys, ensuring that your travel experience is as exceptional as your 
destination.

Our private jet services provide you with the ultimate in flexibility and 
comfort. Whether you're jetting off for a weekend escape in Europe or 
embarking on a long-haul adventure, we have the perfect aircraft to suit 
your needs. Each flight is customized to your preferences, from departure 
times to in-flight gourmet dining, allowing you to travel in unparalleled style 
and privacy.

Complementing our jet services, Rafahia’s luxury yacht charters offer the 
perfect way to explore the stunning Mediterranean coastline. Whether 
you’re cruising for a day, a week, or longer, our yachts provide the ideal 
setting for relaxation, entertainment, and adventure on the open sea. 
Equipped with the finest amenities and staffed by experienced crews, our 
yachts ensure a seamless and indulgent experience.

With Rafahia Private Jet and Yacht Services, your journey is transformed into 
an extraordinary experience.



ELEVATING YOUR LIFE 

THROUGH HOLISTIC 

WELLNESS AND LASTING 

WELL-BEING
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Rafahia’s Luxury Wellness and Well-Being Service on the Costa del Sol is 
dedicated to nurturing your body, mind, and spirit in the most exquisite 
settings. We understand that true luxury is about feeling your best, and our 
personalized services are designed to help you achieve a balanced and 
fulfilling lifestyle.

Whether you seek relaxation, rejuvenation, or a complete wellness 
transformation, Rafahia offers a range of bespoke services tailored to your 
individual needs. Our private yoga instructors provide personalized sessions 
that blend traditional practices with modern techniques, guiding you to 
inner peace and physical well-being. For those focused on fitness, our 
personal trainers create customized programs that align with your goals, 
whether it's enhancing strength, flexibility, or overall health.

Complementing these services are our unique spa retreats, where you can 
immerse yourself in a world of tranquility. These retreats offer the finest 
treatments, from rejuvenating facials to deep-tissue massages, all set in 
serene, luxurious environments designed to soothe the senses and 
rejuvenate the soul.







  سول ديل كوستا في Rafahia’s Luxury Wellness الفاخرة الصحية العناية خدمة تكرس

  الحقيقية الرفاهية أن ندرك نحن .الأماكن أروع في ،وروحك ،وعقلك ،لجسمك اللازمة الرعاية

  تحقيق لىع لمساعدتك الشخصية خدماتنا تصميم تم وقد ،ممكنة حالة بأفضل شعورك في تتلخص

.ومُرضي متوازن حياة نمط

  فإن ؛ةوالعافي الصحة إلى الكامل التحول أو ،نشاطك تجديد أو ،الاسترخاء عن تبحث كنت سواء

Rafahia  يقدم .ديةالفر احتياجاتك لتلبي خصيصًا المصممة المفصلة الخدمات من مجموعة تقدم  

  ،الحديثة اتوالتقني التقليدية الممارسات بين تمزج مخصصة جلسات لدينا الخاصون اليوغا مدربو

  ؛دنيةالب اللياقة على يركزون الذين لأولئك بالنسبة .الجسد وصحة الداخلي السلام إلى ترشدك والتي

  كنت واءس ،أهدافك مع تتوافق مخصصة تدريبية برامج بإنشاء لدينا الشخصيون المدربون يقوم

.العامة الصحة أو ،المرونة زيادة أو ،القوة تعزيز إلى تهدف

 .الهدوء من مبعال الاستمتاع يمكنك حيث ،لدينا الفريدة الصحي النادي بخدمات الخدمات هذه وتكتمل

  لأنسجةا تدليك وحتى ،للنشاط المجددة الوجه علاجات من بدايةًً العلاجات أفضل الملاذات هذه تقدم

.الروح وتجديد الحواس لتهدئة مصممة وفاخرة هادئة بيئات في يتم ذلك وكل ،العميقة



منًخلالًعلاجاتًبحياتكارتقِ 

والدائمةالشاملةالعافية
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  واليخوت الخاصة الطائرات خدمات مع ،الفاخر السفر من يضاهى لا مستوى Rafahia تقدم

  وأسطول ،طائرة 5000 من أكثر إلى الوصول على قدرتنا بفضل .سول ديل كوستا في الحصرية

  لاتوالرح القصيرة الرحلات حيث من احتياجاتك نلبي فإننا ،عالمي مستوى على اليخوت من

.وجهتك مثل استثنائية سفرك تجربة تكون أن يضمن مما ،أيضًا الطويلة

 لقضاء مسافرًا كنت سواء .والراحة المرونة درجات أقصى لدينا الخاصة الطائرات خدمات لك توفر

  التي اليةالمث الطائرة لدينا فإن ؛المدى طويلة مغامرة في تشرع أو أوروبا في الأسبوع نهاية عطلة

  رحلات تىوح ،المغادرة أوقات من بدايةًً ،لتفضيلاتك وفقا رحلة كل تخصيص يتم .احتياجاتك تناسب

  لا صيةوخصو بأسلوب بالسفر الاستمتاع فرصة لك يتيح مما .الطائرة متن على الفاخر الطعام تناول

.لهما مثيل

  طريقة توفر Rafahia في الفاخرة اليخوت رحلات فإن ؛بالطائرات المتعلقة لخدماتنا استكمالا

  أو ،أسبوع أو ،يوم لمدة تبحر كنت سواء .المذهل المتوسط الأبيض البحر ساحل لاستكشاف مثالية

 تضمن .مفتوحال البحر في ،والمغامرة ،والترفيه ،للاسترخاء المثالي المكان توفر يخوتنا فإن ؛أكثر

.وممتعة سلسة تجربة ،الخبرة ذوي من أطقم بها يعمل والتي ،الراحة وسائل بأرقى المجهزة يخوتنا

.عادية غير تجربة إلى تتحول رحلتك فإن Rafahia من واليخوت الخاصة الطائرات خدمة مع



علىًرحلتكلاًحدودًلها،ًرفاهية

فيًيختأوًخاصةطائرةمتنً

انتظارك
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  تجارب إلى بوابتك هي سول ديل كوستا في Rafahia Concierge والإرشاد الاستقبال خدمة

 في اةبالحي النابضة للمطاعم العامة لللصورة العميق الفهم خلال من .المنطقة في روعة الأكثر الطهي

  ذلك في ابم ،رواجًا الأكثر المطاعم في المرغوبة الحجوزات تأمين في متخصصون فإننا ؛المنطقة

.متفردة رحلة بالطعام للاستمتاع رحلتك لتكون ،ميشلان نجوم على الحاصلة تلك

  فضلت كنت أو ،البحر على بانورامية إطلالات مع رومانسي بعشاءً  الاستمتاع تود كنت سواء

  الشهية باقالأط بتناول الاستمتاع أو ،المدينة في الخفية الجواهر إحدى في حميمة بوجبة الاستمتاع

 .دائمًا كخدمت في  بنا الخاص والإرشاد الاستقبال فريق فإن ؛ميشلان نجمة على حائزة مطاعم في

  القيام حتىو ،تفضيلاتك على بناء المثالي المكان اختيار من بدايةًً ،التفاصيل بكل نهتم نحن

.تميزًا الأماكن أكثر في الأخيرة اللحظة في بالحجوزات

  تناول تجارب إلى الوصول إمكانية لك نقدم بأن لنا تسمح المستوى رفيعة المطاعم مع المتينة علاقاتنا

 طاولة أو ،مشهور طاه برعاية خاصة تذوق قائمة كانت سواء .المألوف تتجاوز التي الفريدة الطعام

  تناول تجربة تكون أن لك تضمن Rafahia فإن ؛الشهيرة المطاعم أحد في الشخصيات لكبار

.توقعاتك وتتجاوز لأذواقك وفقاً مصممة بك الخاصة الطعام

  اغةبصي ملتزمون ونحن ،الفن أشكال من شكل هو الفاخر الطعام تناول بأن نؤمن Rafahia في

.سول ديل كوستا في بإقامتك ترتقي فاخرة مطاعم في تنسى لا لحظات



منًعالمًآخر،ًولحظاتمذاقات

لاِتنُسى

 تجربةًتناولًالطعام

 الفخمة

تنتظرك
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  ديل كوستا في Rafahia Luxury Transfers السيارات وتأجير الفاخرة النقل خدمة توفر

  وجهتك إلى الوصول في ترغب كنت سواء .رحلة كل في والراحة الأناقة من متناسقاً مزيجًا سول

  حيث من جاتكاحتيا تلبية تضمن المتميزة خدماتنا فإن ؛المنطقة تستكشف أن تريد كنت أو ،بأناقة

.وسهل فخم بشكلً  التنقلات

  معايير بأعلى بك للترحيب لدينا المطار نقل خدمة تصميم تم قد فإنه طائرتك وصول لحظة من بدايةًً

  ،الفاخرة سياراتنا إحدى في وجهتك إلى لتصل انتظارك في المحترفون سائقونا سيكون .الفخامة

  والخدمة المرونة من المزيد في يرغبون لمن بالنسبة .وجهتك إلى ومريحة سلسة برحلة لتستمتع

  سواء .تصرفك تحت تكون ساعة 24 مدار على نقدمها التي الخاص السائق خدمة فإن ؛الشخصية

  تعةمم جولة في الذهاب أو ،المدينة في ليلة قضاء أو ،الاجتماعات من يومًا لقضاء تخطط كنت

  الزمني جدولك مع تتوافق مخصصة تجربة نقدم فإننا ،سول ديل كوستا جمال لاستكشاف

.وتفضيلاتك

 سيارات من مختارة مجموعة تقدم Rafahia فإن ؛السيارات وعشاق الإثارة عن للباحثين أما

  الساحلية الطرق طول على فاخرة سيارة قيادة متعة جرب .للإيجار المتاحة الرياضية الأحلام

.تنسى لا مغامرة إلى رحلة كل وحول ،المذهلة

  أسلوب تكمل راقية تجربة نقدم فنحن - للنقل وسائل مجرد من أكثر بتقديم نفخر Rafahia في

.سول ديل كوستا في الفاخر حياتك



استمتعًبالوصولًإلىًوجهتك

بأناقةِوفخامة

 فيِكلِمكان

 وسائلِالنقلِوالاستئجار

فيًكوستاًدلًسولالفاخرة
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  لا فاخرة تجربة سول ديل كوستا في Rafahia Concierge والإرشاد الاستقبال خدمة تقدم

  يكون المتخصص فريقنا فإن ؛وصولك لحظة من .وأناقة بدقة احتياجاتك كل لتلبية مصممة ،تضاهى

  ،النواحي كافة من مثالية لا إقامتك لتكون الأسبوع أيام وطوال ساعة 24 مدار على خدمتك في

.كامل بشكلً  ستحقهت الذي الحياة بأسلوب الاستمتاع من تتمكن حتى التفاصيل كافة مع بالتعامل ويقوم

 شيء كل ييغط ،الاستخدام سهل تطبيق هو بنا الخاص والإرشاد الاستقبال بخدمة الخاص التطبيق

  وتأجير خاصةال الطائرات تأجير ترتيب وحتى ،تميزًا الأكثر المطاعم في الحجوزات تأمين من بدءًً

 جلسات يمتنظ فيمكننا ،لك بالنسبة أولوية والعافية الصحة كانت إذا .ذلك من وأكثر ، الفاخرة اليخوت

  ةللعناي مخصصة لأماكن رحلات أو ،الصحي النادي في خاصة علاجات أو ،خاصة بدنية لياقة

.واللياقة بالصحة شعورك على لتحافظ بالصحة

 إمكانية وفرت نقدمها التي الشخصية التسوق خدمة فإن ؛بالموضة شغف لديهم الذين لأولئك بالنسبة

  ومع .يدالفر بأسلوبك دراية على خبراء برفقة ، الحصرية والمحلات التوجهات آخر إلى الوصول

  ،ريدت وأينما وقتما وأناقة براحة السفر يمكنك فإنه ،ساعة 24 مدار على المتوفرة الفاخرة النقل خدمة

  ترحلا من ليوم بسائق سيارة أو ،سهرة لقضاء أنيقة ليموزين سيارة في ترغب كنت سواء

.المدينة استكشاف

  حسب الفاخر الحياة أسلوب تجربة نقدم فنحن - خدمة مجرد من أكثر بتقديم نلتزم Rafahia في

.سول ديل كوستا في البداية من الفخامة على لتتعرف ،رغبتك



-ةًحسبًحاجتكًفيًكلًلحظمفصلتميزِ

يًالاستقبالًوالإرشادًالخاصةًبكًفخدمةً

كوستاًدلًسول
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حجوزاتِمطاعم

 

 نقل وسائل

خاصة

فاخرة تجارب

وإرشاد استقبال خدمة

فاخرة



كًونفصّلًلنأخذكِإلىِمستوياتِأعلىِمنِالفخامة،ِ

… علىاستمتعًبخدمةًاستقبالًوإرشادًراقيةتجربةًلاًتنسى،

كوستاًدلًسول



  عليه يقوم الذي الأساس حجر هو عملائنا تجاه الراسخ التزامنا ،Rafahia Properties في

 فيه تصُنع ملاذ فهو - للإقامة مكان مجرد من أكثر هو عطلتك منزل أن نتفهم نحن .نجاحنا

  المثالي لملاذل رؤيتك مع تتوافق التفاصيل كل أن من للتأكد الحدود أبعد إلى نذهب ونحن ،الذكريات

.المذهلة سول ديل كوستا منطقة طول على به حلمت طالما الذي

  خدمة بتقديم يفخر المتخصص فريقنا فإن ،الفاخرة العقارات سوق في العملية الخبرة من سنوات مع

  عن تبحث كنت سواء ،تفضيلاتك إلى بعناية نستمع .الخاصة احتياجاتك لتناسب خصيصًا مصممة

  داخلي ملاذ حتى أو ،الجولف ملاعب على مطل منزل أو ،الأمامية الصفوف على شاطئية فيلا

.كتوقعات تتجاوز عقارات إلى للوصول بالمنطقة العميقة معرفتنا إلى نستند ثم ،منعزل

 .والموقع ةوالراح الفخامة حيث من المعايير أعلى نقدمه منزل كل يلبي أن التفصيلي نهجنا يضمن

  إلى لاًًوصو ،الأولية الاستشارة من بدايةًً ،العملية جوانب من جانب كل مع بأنفسنا نتعامل نحن

  وهو - يهم ما على التركيز من تتمكن حتى ،بالتفاصيل الدقيق الاهتمام مع ،النهائي الاختيار

.بعطلتك الاستمتاع

  فنحن ،حقاً ةاستثنائي تجربة سول ديل كوستا في تجربتك بجعل نلتزم Rafahia Properties في

.أحلامك يعكس حياة أسلوب نقدم بل ؛فحسب إقامة نقدم لا



فيهًلتقضيالمثاليالبيتسنجدً

إجازتك

!أينماًكان
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  الإجازات لقضاء المثالي مصدرك ،Rafahia Properties مع الرفاهية من فريد بمستوى استمتع

 Rafahia تشتهر .الخلابة سول ديل كوستا منطقة في الممتدة الصيفية والعطلات القصيرة

Properties لرائعةا الإقامة أماكن من بعناية منتقاة مجموعة وتقدم ،توقعاتك تخطي على بقدرتها  

.رغباتك كل لتلبية المصممة

 Rafahia فإن ؛وممتع طويل صيفي ملاذ عن تبحث أو سريعة عطلة لقضاء تخطط كنت سواء

Properties نكيمك حيث البحر شاطئ على فيلات أعمالنا حافظة تشمل .لك المثالي المكان توفر  

  حثونيب الذين الجولف لمحبي جولف ملاعب على حصرية ومنازل ،الأمواج صوت على الاستيقاظ

  مناظرال وسط والخصوصية السلام توفر هادئة داخلية وملاذات ،والرياضة الاسترخاء من مزيج عن

.الأندلسية بها تتمتع التي الخلابة  الطبيعية

  ،الراحة ومستوى التصميم جمال حيث من فنية تحفة هو Rafahia Properties تقدمه عقار كل

  والتراسات ،الخاصة السباحة حمامات من بدايةًً .تفصيلة كل في والأناقة الفاخرة الراحة بوسائل غني

 أن ضمنن فإننا ،واحتياجاتك طلباتك حسب المخصصة والاستقبال الإرشاد خدمات حتى ،الواسعة

  ىأرق من بالقرب استراتيجي موقع في فنادقنا تقع .مثالي بشكل مصممة إقامتك تفاصيل كل تكون

 متناسقاً زيجًام يضمن مما ،سول ديل كوستا منطقة بها تتمتع التي ،والترفيه التسوق وأماكن ،المطاعم

.والرفاهية الترفيه من

  ديل كوستا في عطلتك فإن ،Rafahia Properties مع .والأناقة بالفخامة مليئة بعطلة استمتع

.استثنائي هو ما كل نحو رحلة ستكون سول



 بدايةًًمن

 القصيرةالإجازاتِ

  إلى

الصيفيةالإجازاتِ
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  الأول الخيار هي التي ،Rafahia Properties مع الفاخرة العطلات أجمل تجربة اكتشف

  بأنها Rafahia Properties تشتهر .المذهلة سول ديل كوستا منطقة طول على الفخمة للعطلات

  مثالي قعمو في ،الراقية الإقامة أماكن من حصرية مجموعة وتقدم ،المميزين للمسافرين الأول الخيار

.رغباتك كل لتلبية

  الأبيض رللبح اللطيفة الأمواج حيث ،للشاطئي الأمامية الصفوف على هادئ بملاذ تحلم كنت سواء

  المورقة بالممرات ومحاط ،الجولف ملاعب على مطل منزل أو ،فقط خطوات بعد على المتوسط

 فيه لتقضي المثالي المكان لديها Rafahia Properties فإن ،عالمي مستوى على وملاعب

 وسط ادئاًه ملاذًا توفر لدينا الداخلية المناطق فإن ؛الهدوء عن يبحثون الذين لأولئك .القادمة عطلتك

.معاً ةوالرفاهي بالخصوصية الاستمتاع يمكنكم حيث ،الأندلس في الخلابة الطبيعية المناظر

 .ياةح أسلوب نقدم فنحن ،للإقامة مكان مجرد من أكثر بتقديم نفخر Rafahia Properties في

 أفضل من هوقرب ،يقدمها التي الراحة ومستوى الفريدة أناقته على بناءًً بدقة عقار كل اختيار يتم

  تجربةو ،بالحياة النابضة الليلية الحياة إلى الفاخر الطعام من .سول ديل كوستا بها تتمتع التي الأماكن

 Rafahia مع إقامتك ستكون ؛الطلق الهواء في المغامرات وحتى ،الحصرية التسوق

Properties متميزة إقامة.

 من الأولى هي بتجربة واستمتع ،القادمة الفاخرة عطلتك لتقضي Rafahia Properties اختر

.سول ديل كوستا في نوعها



 هلًتحتاج

 !الأمرًلنادعِ،ًإجازة؟إلىً 
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عقاراتًفيًالصفًالأولًعلى

 الشاطئ

 

  على الأول الصف في عقارات

الجولف ملاعب

 مناطق في فاخرة عقارات

داخلية

فاخرة عقارات

للإيجار



 إجازتك،ًبالفخامةاستمتع

.…علىًساحلفيًانتظاركالفاخرة

كوستاِديلِسول



 اكوست منطقة طول على الفاخرة للعقارات رئيسي كمصدر Rafahia Properties شركة تبرز

  التي الراقية العقارات في متخصصون ونحن ؛الاستثنائية إنجازاتنا بحافظة تشتهر .المذهلة سول ديل

  الأبيض حرالب لساحل الخلابة والمناظر ،والراحة ،الأناقة عن يبحثون الذين العملاء احتياجات تلبي

  البحث ةعملي بجعل الخبرة واسعي متخصصين خبراء من المكون فريقنا يلتزم .إسبانيا في المتوسط

.وممتعة سلسة عقارك عن

 .لشراءا عملية خطوات من خطوة كل في يإرشادم نلتزم فإننا ؛معنا فيها تتواصل التي اللحظة من

  الأولوية ينعط فإننا ولذلك ،القيمة عالية استثمارية عملية هي فاخر عقار شراء عملية أن ندرك نحن

  مجرد خدماتنا تتخطى .أحلامك وعقار بينك مثالياً توافقاً تحقيق لنضمن وتفضيلاتك لاحتياجاتك

  وخدمات ةالقانوني الخدمات بين التنقل في شاملاًً دعمًا نقدم أيضًا فنحن .أحلامك منزل على العثور

.العقاري الرهن

  وكل ،العقارات وتقييمات ،المحلية اللوائح بشأن الخبراء مشورة نقدم ،Rafahia Properties في

  أي على للإجابة دائمًا متاح المتمرس فريقنا .الإمكان قدر سلسة المعاملة يجعل مما ،بها يتلعق ما

  اختر .معنا رحلتك طوال والاطلاع بالثقة شعورك يضمن مما ،لديك تكون قد مخاوف أو تساؤلات

Rafahia Properties سول ديل كوستا في فاخر حياة بأسلوب بالاستمتاع حلمك نحول ودعنا  

.لخدمتك نسخرها التي الواسعة خبرتنا بفضل ،واقعة حقيقة إلى



  يدكيدناًفي ،النهاية إلى البداية من

!خطوة كل في
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 في والآراء التعليقات على والحصول ،الفعال التواصل أن Rafahia Properties في ندرك

  حوار على بالحفاظ التزامنا .العقارات عن البحث عملية لتنسيق حاسمان أمران هما المناسب الوقت

  وتجنب ،الوقت وتوفير ،بدقة متطلباتك نطاق تضييق في نجاحنا يضمن عملائنا مع ومستمر مفتوح

.لك المناسبة غير للعقارات الضرورية غير المشاهدات

 .معاييرك مع قوثي بشكل تتوافق والتي ،بعناية المنسقة العقارات خيارات لك نقدم معك رحلتنا خلال

 على للحصول بنشاط نسعى نحن .المرحلة هذه في ضرورية الصادقة والآراء التعليقات وتصبح

  التي الإعجاب عدم أو الإعجاب علامات بعناية فنلاحظ .ونقدره ،المعروضة العقارات في رأيك

  سينلتح الفرصة هذه والآراء التعليقات حلقة لنا تتيح .تفضيلاتك على تطرأ تعديلات وأي ،تظهرها

.باستمرار بنا الخاصة البحث معايير

  ،هاتفية مكالمات كانت سواء - مختلفة قنوات خلال من بالعملاء منتظم اتصال على وكلاؤنا يحافظ

  بآخر اطلاع على دائمًا تكون أن يضمن وهذا .شخصية اجتماعات أو ،إلكتروني بريد رسائل أو

  والمشاركة ،السريعة الاستجابات .السوق على تطرأ تغييرات وأي ،عرضها تم التي العقارات

.لخدمتنا المميزة السمات هي ،الاستباقية

  رغباتك بأن الشعور لك تضمن Rafahia Properties فإن تعاوني نهج تعزيز خلال من

  ناتركيز والمتجاوبة المنهجية الاستراتيجية هذه تضمن .تحتاجه الذي بالدعم تحظى وأنك ،مسموعة

.ممتعةو الكفاءة عالية البحث عملية يجعل مما ،حقاً توقعاتك تلبي التي العقارات على فقط



 التواصل

 هو

!العاملِالرئيسي
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 الكافي الوقت بأخذ دورنا نبدأ .سول دل كوستا في لها مثيل لا منزل شراء تجربة توفير هي مهمتنا

  ،حياتك مطن مع يتناسب الذي المثالي العقار على عثورنا يضمن مما ،بدقة الفريدة معاييرك لنفهم

.وتفضيلاتك ،واحتياجاتك

  طلباتكمت لمناقشة معك الخبرة ذوو وكلاؤنا يعمل حيث ،وشاملة متعمقة باستشارة عمليتنا تبدأ

  لاذًام أو ،صاخبة مدينة في مريحة شقة أو ،البحر شاطئ على فيلا عن تبحث كنت سواء .الفريدة

  ،الموقع مثل عوامل إلى الاعتبار بعين ننظر نحن .التفاصيل لكل باهتمام نستمع فإننا هادئا؛ جبليا

  منزلكل شاملة صورة لنكون ،الشخصية والتفضيلات ،الراحة ووسائل ،والميزانية ،العقار ونوع

.المثالي

  مع منتظم اتصال على نحافظ .للعملية المختلفة المراحل مدار على الأهم العامل هو التواصل يكون

  بحثنا توافق منلنض وآرائهم تعليقاتهم على للحصول ونسعى ،جديد بكل اطلاع على ونبقيهم ،عملائنا

 .التطور دائمة احتياجاتهم مع

  تجربة Rafahia Properties في التفاصيل في والتفاني ،العميل على يركز الذي نهجنا يضمن

  دل اكوست في أحلامهم منزل على العثور على عملائنا يساعد مما ،ومرضية سلسة عقاري بحث

.الخلابة سول



  الحلم ملامحظهرت ما عادةًً

  أدق في

!التفاصيل
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  نحو رحلة إنها .صفقة مجرد من أكثر هو العقار شراء بأن Rafahia Propertiesفي نؤمن

  العقارات شراء عملية خطوات من خطوة كل في بإرشادك ملتزمون نحن .أحلامك منزل على العثور

.النهاية إلى البداية من وممتعة سلسة تجربة لك يضمن مما ،سول دل كوستا في هنا

 معك نعمل ،لك شركاء أنفسنا نعتبر فنحن .الآخرين العقاريين الوكلاء من العديد عن يميزنا نهجنا

  فصيلاتكوت احتياجاتك حسب مفصل دعمًا بما الخاص الخبراء فريق لك سيقدم .أحلامك منزل لتمتلك

  سنكون فإننا ؛قةالصف على الأخيرة اللمسات وضع حتى ،بالتفصيل متطلباتك فهم من بدايةًً .الخاصة

  ،المحلية والرؤى بالمعلومات وتزويدك ،المتخصصة الاحترافية المشورة لتقديم بخطوة خطوة معك

.الشاملة المساعدة وتقديم

  العقار على روالعثو ،الخفية الجواهر واكتشاف ،الخلابة سول ديل كوستا استكشاف في نساعدك دعنا

  أحلامك منزل لنجعل العقارات سوق تعقيدات سنتخطى معا .وأحلامك توقعاتك يلبي الذي المثالي

.حقيقة

 في أحلامك عقار على لتعثر به الموثوق شريكك - Rafahia Properties شركة في بك مرحبا

.سول دل كوستا



 إنها

! ..رحلتناًمعاًبداية
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فيلات

فاخرة

 
شقق

فاخرة

بيوت

ريفية

العقاراتمبيعات

فاخرةال



 ،المعيشةِالفاخرةمفهومِنعيدِتقديمِ

…ساحلعلىِطولِالآخرتلوِبيت

كوستاِديلِسول



بانوس بويرتوبيناهافيسفوينخيرولا

إيستيبونا سوتوغراندي دوكويسا لا

كوستا ميخاس توري لا دي الهورين بينالمادينا غراندي لا ألاورين

مربلة

لاِزاجاليتا



 و ،جارللإي المخصصة الحصرية والعقارات ،الفاخرة السلع مبيعات في واحد رقم

:فيالفاخرةِ والإرشاد الاستقبال وخدمات

  إسبانيا ،مالقة ،سول ديل كوستا



الفاخرة السلع مبيعات

  على الفاخرة المنازل مصادر تحديد في متخصصون

  من ةًًبداي تضاهى لا خدمة وتقديم ،سول ديل كوستا طول

  نيالقانو التخطيط ذلك في بما ،الشراء وحتى البحث

.والمالي

  الفاخرة والشقق الفيلات من كاملة مجموعة

  القصير المدى على للإيجار المتاحة الحصرية

  ستاكو ساحل طول على مثالية عطلة لقضاء والطويل

 .سول ديل

  كإقامت أثناء المستوى رفيعة وإرشاد استقبال خدمات

  من بدايةًً .سول ديل كوستا على إجازتك أو الدائمة

  الطائرات حجوزات إلى الحصرية المطاعم حجوزات

.الخاصة

للإيجار حصرية عقارات المستوى رفيعة وإرشاد استقبال خدمات



www.rafahiaproperties.com+34 655 28 99 67 sales@rafahiaproperties.com
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